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1. Godkendelse 

af referat og 

dagsorden 

U Thomas 
medbrin
ger 
dokume
nter til 
undersk
rift 

2 min  

2. Siden Sidst   I alt  

30 

min 

Thomas/Lise 

a) Skoleledelsen 

Corona ”træthed” 
Trivselsundersøgel
se, 
personalegruppen 
Høringssvar 
EU førerbevis 
Esbjergevangeliet 

Julegudstjeneste 
Juleklippedag 
Lucia 
 

O  10 min Thomas & Lise 

Corona ”træthed”: det er lidt hårdt for os alle, både børn, 
medarbejdere og ledelse. At børnene ikke kan lave noget 
sammen på tværs hverken fagligt eller socialt frustrerer 
lidt både børn og medarbejdere. Ledelsen er også hele 
tiden på vagt, også weekender så der er aldrig rigtig fri. 
 
Trivselsundersøgelse, personalegruppen: der er lavet 

kommunal trivselsunderundersøgelse af alle ansatte. I 
Ødis var der en svarprocent på ca. 64% inkl. Teknisk 
service. Vi kunne godt have ønsket større deltagelse. Der 
er blevet holdt dialogmøder med henholdsvis 

lærergruppen og pædagogerne. Det var generelt et 
rigtigt fint resultat og efterfølgende havde vi nogle gode 

dialogmøder hvor omdrejningspunktet meget handlede 
om kommunikation og dialog kollegaer imellem og 
ledelse/medarbejdere. 
 
Høringssvar: der er afsendt høringssvar vedrørende 
forespørgsel om flex-busser til rute 520. 
 

EU førerbevis: VH og TL er afsted i denne uge for at få 
fornyet kortet hvilket skal gøres hvert 5. år. TK og MJ var 
afsted i uge 46. 
 
Esbjergevangeliet: der er sat et fint og meget langt 
banner op gangen ud for kontoret med Esbjergevangeliet 
og mange finde og spændende tegninger. 

 

Ødis Skole 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
Skolebestyrelsesmøde for Ødis Skole 
Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

Onsdag 

24.11.2020 

OBS! Skype 19.00-21.00 

Faste deltagere 

Thomas Kjær, Terry Lake, Lise Møller, Bente Andersen, Jakob Monrad 

Henningsen, Chris Pedersen, Bodil Skov Jørgensen, Berit Ehlers, Vibeke 

Rinkovski, Mette Westphal, Sandra Bojsen, Rikke Andersen, Elever: 

Simon og William, suppleanter; Jette Hansen og Jens Leth 

 

 

Bemærkninger:  

 

Afbud:   Bodil Skov Jørgensen, Chris Pedersen 
 



 

  Side 2 

 

 

 

 
Julegudstjeneste: der er en generel stemning for at vi 
ikke går i kirken i år for ikke at udsætte børn og 
personale for unødig smitterisiko. Vi overvejer noget 

omkring en lille live-streaming gudstjeneste hvis Inger er 
med på den. 
 
Juleklippedag: afholdes klassevis onsdag den 25/11 
 
Lucia: Vi arbejder på en live-streaming fra scenen ud til 
alle klasser. 

 
I morgen kommer der information ud omkring 
indskrivning, som også lægges på FB 

b) SFO O  3 min Terry 
Der har været informationsmøde for de nye forældre. 

Foldere mv. er sent til alle de forældre, som har børn til 
kommende 0.kl. 
Eleverne er delt op i SFO’en pga. de retningslinjer vi skal 
overholde. 
Der er indkøbt flere spil, keyboard mv. for at udvide 
tilbuddet til børnene de forskellige steder de er. 
Der jules så småt i SFO’en. 

Der er pres på i SFO’en fordi både Vibse og Terry er væk 
i denne uge. 

c) Formand O  2 min Mette 
Intet nyt fra formandsposten. 

d) Medarbejderrepræ

sentanter 

O  3 min Bente/Jakob 

Der har været emneuge om verdensmålene og Edison. 
Der er juleklip i morgen. Coronatrætheden mærkes både 
blandt eleverne og på personalestuen. 

e) Elevrepræsentant
er  

O  10 min Eleverne 
Der er blevet snakket om, at der er for få toiletter på 

skolen og et ønske om en vippe på skolen og evt. en 
fuglegynge til. 

f) Øvrige 
bestyrelsesmedle
mmer  

O  2 min Alle  
Intet nyt fra de øvrige bestyrelsesmedlemmer. 
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3. Nyt   I alt 

90 min 

 

 

a) Status på arbejdet 
med skolens 
jubilæum  
i forbindelse med 

skolefesten 
Jubilæumsudvalget har 
holdt møde og stiller på 
baggrund af corona-

situationen forslag om, 
at fejringen udskydes til 

hen mod sommerferien 
 

D  10 

min 

Thomas/Alle 
Jubilæet flyttes til foråret/forsommeren engang. 
Både skolefesten og jubilæumsdelen rykkes hen i 
foråret/forsommeren på et tidspunkt, som det nu 

kan lade sig gøre i forhold til Covid19-udviklingen 
Punktet bliver taget op igen løbende på kommende 
bestyrelsesmøder. 
Der holdes møder vedr. dette i udvalget i januar, 

hvor der vil blive taget stilling til, hvad der er 
muligt. 

 

b) Opfølgning på 
skolebestyrelsens 
budget, inkl. 
ønskeliste fra 

eleverne 
Hvor stort et budget 
findes der til 
skolebestyrelsens 
arbejde og hvad ønsker 
vi at bruge pengene til? 

Fra 2018 og 2019 er der 
akkumuleret 23.802 kr. 

 

D Liste 
fra 
elever
ne 
efterse
ndes 

25 

min 

Thomas 
Der har været et samlet budget fra elevrådet og 
skolebestyrelsen på 15.000kr. om året 
Pengene er tidligere blevet delt ligeligt mellem de 

to. 
Der er knap 24.000kr i overskud fra de sidste to 
år. 
Det er blevet drøftet i jubilæumsudvalget om nogle 
af pengene evt. skulle bruges på en tryllekunstner 
til skolefesten eller lignende eksempelvis. 

Elevrådet har også ønsker til, hvad penge kan 
bruges på, se evt. ovenfor. 

Thomas har undersøgt forskellige legeredskaber og 
hvad de evt. koster. Det ligger mellem 11.00-
29.000kr. 
Jakob ønsker et nyt klaver til musik, fordi 
tangenterne falder af. 

Det er elevrådsmidler og skolebestyrelsesmidler, 
så derfor betyder holdningen her meget. 
Der sættes 10.000kr af til jubilæet. Og resten 
bruges på legeredskab(er) til eleverne. Eleverne 
skal her tage stilling til, hvad de helst vil have - 
måske lave en afstemning blandt alle eleverne, 
med de ønsker der er. Thomas tager det med til 

elevrødderne. 
 

c) Alternative 
løsningsmodeller for 
skoleboden 

Skolen giver en status 
og kommer med bud på 
alternativer 
 

O  15 

min 

Thomas 
Thomas skal have et møde med C i næste uge, 
hvor det skal drøftes, hvad der er realistisk. 

Tanken er, at børnene har en dag om ugen, hvor 
de må handle i boden i et frikvarter. Der bliver så 
to klasser, som skal handle samme dag. Her 
forestiller vi os, at det er de to mindste klasser, 
der handler samme dag. 
Eleverne skal holde afstand til hinanden og det 
skal vi sørge for at de kan. 

Hvad vi kan, og hvor meget vi kan, afgøres af, 
hvad C kan mene er realistisk. 
Thomas har noteret de andre forslag, som er 
kommet ind. 
Punktet tages på igen på næste møde. 
 

d) Kommunikationsudval
get viser folder 
Vi har i 

O  10 

min 

Sandra 
Folderen er blevet sendt og set.  
Tilbagemeldingerne lyder: Den ser rigtig fin ud. 



 

  Side 4 

 

 

 

kommunikationsudvalge
t lavet en folder om Ødis 
- det er meningen den 
skal ud til alle forældre 

med små børn. Planen 
er at give den til 
sundhedsplejersken, 
som kommer rundt til 
alle i sognet, og hun 
uddeler så denne folder 
om Ødis skole, så vi 

"fanger" dem tidligt. 
 

God, tydelig og overskuelig. Meget konkret og spot 
on. 
Tanken var, at sundhedsplejersken skulle have den 
med ud til kommende forældre. 

Formatet i originalen passer ikke lige pt, med det 
vi kan printe. Berit kommer og hjælper med 
indstillingerne på kopimaskinen. 
 

e) Årshjul: 
Forældretilfredshedsu
ndersøgelse 

Vi har de seneste 2 år 
gennemført en 
forældretilfredshedsunde
rsøgelse sidst på året. Vi 
skal beslutte, om vi igen 
i år sender en 
tilsvarende undersøgelse 

ud. 
  

B  5 

min 

Mette 
Skal der sendes en 
forældretilfredshedsundersøgelse uge igen? Ja. Der 

kommer hele tiden nye forældre til og forældrene 
kan ændre mening. Bodil sender en undersøgelse 
ud. 

f) Indsats omkring 
sprog 
Vi vil gerne rette et 

”skoleomfattende” fokus 
på sproget og arbejde 
med det i alle klasser 
samt inddrage forældre. 
 

D  5 

min 

Thomas 
Vi ønsker en fælles indsats i klasserne, fordi det 
”dårlige sprog” er ved at tage overhånd. Deri vil vi 

gerne inddrage bestyrelsen og forældrene. 
Hvad kan man egentlig gøre og hvad er bedst? 
Vi oplever lidt et skred i sproget. I indskolingen har 
de lavet en ”før”-måling, for at se hvor mange ord, 
der bliver brugt og gentages, og påtænker også en 
”efter”-måling, for at se om sproget har ændret sig 
bagefter. 

Dårligt sprogbrug bliver altid påtalt, når det høres, 
og der skrives hjem om det. 
Der er mellem eleverne ind imellem og nogle 
gange for ofte en træls jargon, som kan være 
nedladende over for kammerater, voksne og 
andre.  
Forslag om fællesskriv med både skolen og 

bestyrelsen som afsender. 
Forslag om et ark med de ord, som vi hører, som 

forældrene skal sætte sig ned sammen med 
børnene og tale igennem havde det betyder og 
hvad man forstår ved det, hvordan det opfattes. 
Forslag om samværsregler i klasserne - PLUS-

regler. 
Et grimt og dårligt sprog er ikke en del af de 
værdier, vi bygger vores skole op om. 
Udvalg på opgaven: Jakob/Bente, Mette, Vibeke, 
elevrådsrepræsentant, Thomas, Terry/ en fra 
SFO’en. 
Thomas samler trådene. 

 

g) Lærernes dag 
Blot som en drøftelse af, 
om det er noget vi skal 
huske fremover, samt 

D  10 

min 

Thomas 
Den ligger i oktober, hvert år. Den blev glemt i år 
og det er ærgerligt, for det betyder rigtig meget 
for medarbejderne på skolen. Medarbejderne var 
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hvordan det evt. 
praktisk anerkendes 
 

rigtig glade for den anseelse de fik sidste år. 
Lægges i årshjulet, hvis man gerne vil anerkende 
det. Bestyrelsen påtænker en lille julehilsen. 

h) Ugeplaner 
Der er en oplevelse i 
lærergruppen af, at 
ugeplanerne ikke bliver 
læst alle steder. Hvad er 
jeres oplevelse? 

 

D  5 

min 

Thomas 
Det er blevet besluttet, at alle lærere laver 
ugeplaner i alle fag.  
 
Tilbagemeldinger: 
Nogle viste ikke den var der, men vil begynde at 

bruge den. 
Nogle bruger den rigtig meget, men forstår ikke 

hvorfor alle ikke udfylder den. 
Nogle oplever det er svært at finde rundt i Aula. 
Nogle ser den ikke. 
Nogle vil meget nødigt undvære den. 
Oplevelsen fra nogle, er at lærerne bruger det 

forskelligt og kommunikere forskelligt, med det er 
en god støtte, når man vil vejlede og hjælpe sit 
barn. 
 
Kunne forældrene spørges, om de bruger 
ugeplanen i undersøgelsen, Bodil sender ud? 

i) Den gode historie  
Deadline for input til 
avisen er fredag d. 27. 
november og avisen 
udkommer d. 8. 
december 

  

D Input 
med 
emner 
sendes 
hurtigs
t 
muligt 
til 
Bodil 

5 

min 

Alle 
Besøg fra Jeanne. 
Juleklippedag - billeder kan findes på facebook.  

j) Evt.  D  10 

min 

Alle 

  

Næste bestyrelsesmøde finder sted onsdag d. 6. januar 2021 kl. 19.00–

21.00 på Skype 

 

Husk, at der er brugernævnsmøde den 30. november 

 

 

Med venlig hilsen  

Bodil 


